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Abstract (en)
It consists of a support designed to hold plates containing different varieties of food, said support being covered with areas (1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8)
marked in different ways to correspond to different kinds of food, certain areas (6, 7; 6, 8) corresponding to plates that simultaneously hold two
different kinds of food and having a shape such that when these areas are occupied by the corresponding plate, another area (4, 3) corresponding
to one of the foods contained in the plate is automatically concealed. This compels the consumer to select for this other area a plate containing a
different kind of food. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il est constitué par un support destiné à recevoir des assiettes contenant différentes variétés d'aliments, ledit support étant revêtu de zones
(1,2,3,4,5,6,7,8) marquées différemment de manière à correspondre à différentes natures d'aliments, certaines zones (6,7 ; 6,8) correspondant à
des assiettes comportant simultanément deux aliments de natures différentes et ayant une forme telle que lorsque ces zones sont occupées par
l'assiette correspondante, une autre zone (4,3) correspondant à un des aliments contenu dans l'assiette se trouve automatiquement masqué, ce qui
oblige le consommateur à choisir, pour cette autre zone une assiette contenant un aliment d'une nature différente. <IMAGE>
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